
Fra: Tore Kvalheim <torkvalh@hotmail.com> 
Sendt: 12. januar 2017 12:15 
Til: Tonje Nepstad Epland; Postmottak Radøy; Tore Kvalheim; Nina 

Kibsgaard; Tore Kvalheim 
Emne: Ny Reguleringsplan Bresvika   
 

 
Radøy kommune 
Tonje Epland 
Rådmannen 
 
 
Kommunen har via brev sendt med ulik innhold alle beboere i Bresvika vedrørende 
omregulering av en plan for Bresvika. Samtlige vert bedt om innspill til planen, jeg har i flere 
brev forsøkt å få kontakt vedrørende begrunnelse for et slik tiltak. 
Til slutt fikk jeg kontakt med Tonje som ringte meg noen uker før jul der vi enes om at vi 
skulle ha et møte i Januar 2017. 
 
Sendte en mail Mandag 9 Januar om dato er bestemt men har ikke fått svar. 
 
Under vår samtale før Jul var jeg entydig klar på at det forelå kun to alternativer igjen for 
meg, det ene er ferdig utarbeidet i detaljer noe jeg også ga uttrykk for til Tonje, det andre 
alternativet var å se hva kan gjennomføres via Teknisk avdeling. 
 
Det vart også presisert at Januar måned er maksimum tidsfrist da denne saken har kommet 
alt for langt, ber om en tilbakemelding om kommunen vil gjennomføre avtalen innen 
Januar.   
 
 
 
Med hilsen. 
 
Tore Kvalheim 
  


